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האסיפה הכללית ה-72 בבורסת היהלומים הישראלית
החודש ערכנו את האסיפה הכללית השנתית ה-72 של בורסת היהלומים, במהלכה הציג נשיא הבורסה מר בועז
מולדבסקי את ההישגים המשמעותיים הן ברמה המקומית והן ברמה הבינלאומית שכל תכליתם חיזוק תעשיית

היהלומים הישראלית ושיווקו בארץ ובחו"ל. 
בנוסף סקר מולדבסקי את פעילות הנהלת הבורסה בשנת 2021 ברמת הרגולטורית שכללה עבודה מרובה אל

מול משרדי הממשלה ומקבלי ההחלטות, ועמד על התוכניות הרבות לשנה הקרובה במטרה לייצר מציאות עסקית
פורה עבור היהלומנים הישראלים.

במהלך האסיפה אושרו גם מספר עדכוני סעיפים לתקנון הבורסה, כחלק מהפעילות השוטפת.
תודה רבה לנשיאי הכבוד של הבורסה, מר יורם דבש, מר שמואל שניצר ומר יאיר סהר,

למפקח על היהלומים אופיר גור,
ליו"ר מכון היהלומים מר ארנון יובל,

ולנשיא הבורסה לאבני חן מר שלמה אשד על הברכות החמות.
ותודה גם לכלל חברות ולחברי הבורסה שנכחו באסיפה.
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מנכ"ל בנק מזרחי טפחות בבורסת היהלומים

החודש זכינו לארח את מנכ"ל בנק מזרחי,
טפחות מר משה לארי, ביחד עם ניסים
זוארץ, נשיא ההתאחדות וחבריי לנשיאות

הבורסה.
בפגישה השתתף גם מנהל החטיבה

העסקית של הבנק, מר אופיר מורד

שבהזדמנות זאת הוענק לו תואר "חבר
כבוד" של הבורסה לאור תרומתו הרבה
לענף בדגש על תקופת הקורונה. ומנהל
סניף מזרחי טפחות בבורסה, מר דרור

צור.
הצגנו בפני המנכ"ל ובכירי בנק המזרחי
את מצב ענף היהלומים והנתונים

העדכניים אודותיו. כמו כן דנו בשיפור
שיתוף הפעולה ובשלל יוזמות להידוק

הקשר והשירותים הפיננסיים לענף.

.

משלחת של 17 נספחים כלכליים ממדינות שונות בעולם

החודש היה לנו הכבוד לארח משלחת של 17 נספחים כלכליים ממדינות שונות בעולם. הנציגים שהגיעו מבלגיה, צרפת,

איטליה, הולנד, שוודיה , ספרד , אוסטריה, הונגריה ועוד ,נפגשו עם נשיא הבורסה מר בועז מולדבסקי וחברי הנהלת

הבורסה. 

המפגש עם הנספחים כלל סקירה מקיפה של מנכ"ל הבורסה מר ערן זיני על פעילות ענף היהלומים הישראלי,  וסיור

ברחבי בורסת היהלומים. במהלכו דנו בפיתוח שיתופי הפעולה הקיימים, והידוק והעמקת קשרי המסחר בתחום

היהלומים בין ישראל והמדינות השונות. החברים במשלחת הביעו עניין רב בבורסה והתרשמו מאוד מהיוזמות

החדשניות שבה, ויכולותיה של הבורסה הישראלית.ביקור זה מצטרף לשלל ביקורים שנערכו רק לאחרונה, ועוד הוכחה

לחשיבותה של הבורסה הישראלית בענף היהלומים העולמי.
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החודש אירחנו בלשכת נשיא הבורסה את ירה תומאס,
מנכ"לית חברת Lucara Diamond שבבעלותה מכרה
Karowe שבבוטסואנה. בפגישה נכחו נשיא הבורסה 

 מר בועז מולדבסקי, וחברי נשיאות הבורסה. 
במהלך הפגישה ערכנו ביקור באולם הבורסה, במרכז
החדשנות ובמרכז המכרזים. סוכם כי חברת לוקארה

תקיים מכרז או מספר מכרזים כפיילוט להעמקת
שיתוף הפעולה בין הצדדים. בנוסף לכך, סוכם כי
המגעים בין הצדדים ימשכו במטרה להנגיש את

מערכת המכירות הדיגיטאלית לכלל חברי הבורסה
הישראלית.

חברת Lucara Diamond נחשבת לאחד היצרנים
המובילים בעולם של יהלומים גדולים ואיכותיים

Lucara Botswana ובאמצעות חברת הבת שלה
שנמצאת בבעלות מלאה של חברת האם נמכרים

יהלומים בהיקפים יוצאי דופן.
 

חפשו אותנו בפלטפורמות השונות 

Lucara Diamond מארחים  את מנכ"לית חברת

שגריר בלגיה בביקור בבורסת היהלומים הישראלית

החודש אירחנו בבורסת היהלומים, את שגריר בלגיה מר ז'אן-לוק בודסון, והנספח המסחרי לענייני השקעות וסחר,מר
ג'ייקוב למפרט .

במסגרת ביקורם, הוצג בפניהם פועלה העשיר של בורסת היהלומים הישראלית. בנוסף דנו בנושאים שונים במטרה
להדק את שיתוף הפעולה בין תעשיות היהלומים של ישראל ובלגיה והגדלת היקף המסחר .

בסיום הפגישה נערך סיור באולם המסחר, באגף הטכנולוגי ובמתחם בנייני הבורסה. השניים התרשמו מאד מהיקף
המסחר ומהאופן בו פועלת הבורסה הישראלית מול השווקים הבינלאומיים, וסוכם על קידום וחיזוק הקשרים עם

הבורסה בישראל בתחום היהלומים.
 

 
.
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החודש קיימנו הרצאה מרתקת בנושא מגיפת הסייבר - היכן זה פוגש אותנו ומדוע הגיע הזמן להקצות משאבים,
של ראש אגף בכיר במערך הסייבר מר ארז תדהר. תדהר הסביר על מתקפות סייבר במרחב הישראלי, ועל
הצורך הגדול בהקצאת משאבים על מנת להגן על כל עסק ועסק ברמת אבטחת המידע ובהתאם לנכסים

הקיימים בכל עסק.
כיום, בעידן הדיגיטלי מתקפות סייבר הפכו ללחימה של ממש, ואנו כארגון המאגד מאות חברות צריכים לשמור

על עצמנו עד כמה שניתן ולעמוד עם יד על הדופק במטרה לקבל את הכלים המתאימים שיעזרו לנו להתגונן על
בסיס יום יומי.

במהלך האירוע, נשיא הבורסה מר בועז מולדבסקי פנה אל חברי וחברות הבורסה ושיקף בפניהם כי במסגרת
מתקפת הסייבר שהתרחשה בשבוע שעבר, הונחתה הבורסה על ידי מערך הסייבר הלאומי להתריע בפני כל

עסק ועסק בבורסה על התגוננות מפני המתקפה בצורה חשאית. עוד הוסיף כי לצערו, ההודעה אותה העבירה
הבורסה  לחברי וחברות הבורסה באופן אישי ודיסקרטי הופצה החוצה בניגוד להנחיית מערך הסייבר הלאומי.

מהלך זה הביא לפגיעה חמורה, חשיפת העסקים בבורסה להאקרים וסיכון העסקים בבורסה עוד יותר מהצפוי.
הוא סיכם ואמר כי הבורסה רואה בחומרה רבה אי עמידה בהנחיות, בעיקר כאשר מדובר בנושא רגיש של

מתקפת סייבר, ומעבר לכך פגיעה באחדות שלנו כקהילה שאמורה לשמור האחד על השני. 
 

הבורסה ממליצה לכולם להיוועץ בגורמי מקצוע במטרה לצמצם את אפשרות הפגיעה בעסק.
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מגיפת הסייבר - היכן זה פוגש אותנו ומדוע הגיע הזמן להקצות
משאבים
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שוב ושוב אנחנו מגלים את העוצמה
ואת ההירתמות של קהילת היהלומנים
שמזכירה לכולנו מהו ערך השותפות

והסולידריות. החודש, התגייסה
הבורסה לטובת תרומה של ציוד

ומתקני כושר לרווחת יחידת גולני.
כשהמטרה: לשפר פלאים את איכות

האימונים, ולהעניק להם את התשתית
והמעטפת הטובות ביותר. אנו בטוחים

כי הדבר יביא להרחבת הפעילות
הספורטיבית ולמימוש הפוטנציאל של

חיילי צה"ל ביחידת גולני.

חפשו אותנו בפלטפורמות השונות 

מקדמים מציאות של נשים חזקות בתעשיית היהלומים הישראלית

מתגייסים למען חיילי צה"ל

לרגל יום האישה הבינלאומי שהתקיים
החודש, קיימנו אירוע חגיגי שכולו העצמה

נשית. 
במסגרת האירוע שאירחנו את מנהלת סניף
GIA בבורסת היהלומים, הגב' נוגית רחמים.

נוגית היא דוגמא לאישה חזקה, צעירה
ודינאמית בענף היהלומים הישראלי.  בנוסף

התכבדנו לארח את ענת קלו לברון
להרצאה מרתקת ומעוררת השראה על

צמיחה מתוך משבר.
תודה גדולה ליו"ר ועדת תערוכות וקשרי

חוץ, גב' מאירה וייסברג שקידמה את קיום
האירוע והעלאת חשיבותו הרבה על סדר

היום.
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 אנו דואגים לביטחונכם
בשל ההסלמה במצב הביטחוני 

בשבוע האחרון אנו עדים להסלמה במצב הביטחוני, לכן קיימנו – ואנו
ממשיכים לקיים על בסיס יום יומי - הערכת מצב עם כלל הגורמים

הרלוונטיים, בהם גורמי הביטחון ומפקד המשטרה האזורי.
 

ברצוננו לעדכן אתכם כי הוחלט על תיגבור באופן מאסיבי של שוטרים
ופקחים חמושים בשטח הבורסה ברמת גן .

בנוסף הועלתה רמת הכוננות של המאבטחים בבורסה, והאבטחה
תתוגבר וכך גם כמות הסיורים.

 
ביטחון החברים שלנו מעל הכול, ואנו שותפים לתחושות הקשות, ומבינים

את הדאגה והלחץ שמתלווה לאירועים האחרונים. 
לכן אנו מבקשים מכל אחת ואחד מכם, לגלות עירנות מוגברת לכל

אירוע/אדם/מקרה חשוד. 
בכל עת אתם מוזמנים לפנות למרכז הבקרה בבורסה בטלפון

03-5750327/ 24111 ולמוקד המשטרה בטלפון 100 .
 

מאחלים לכולם שנדע רק ימים שקטים ובטוחים. 
 


